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ΣΥΝ∆ΕΣΜΟΣ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ 
 

ΠΡΑΚΤΙΚΑ Νο  98 
 ∆ΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

 
 

Πρακτικά:       98ο  ∆.Σ.  ΣΥΝ∆ΕΣΜΟΥ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ 
Ηµεροµηνία:   03.12.2012 
Τόπος:             Λ.Βουλιαγµένης 224 & Αγ.∆ηµητρίου, Αγ. ∆ηµήτριος 
 
 
ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ  
 

1. ΖΑΧΑΡΙΟΥ ΑΛΕΞΑΝ∆ΡΟΣ  

2. ΣΑΡΡΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 

3. ΚΑΠΕΛΛΟΣ ΣΩΤΗΡΗΣ 

4. ΧΡΗΣΤΙ∆ΗΣ ΧΑΡΗΣ 

5. ΚΥΡΙΑΚΙ∆ΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΗΣ  

6. ΑΝΕΜΟ∆ΟΥΡΑΣ ΓΙΩΡΓΟΣ  

7. ΣΑΚΚΑΣ ΘΑΝΑΣΗΣ(µε εξουσιοδότηση σε κ. ∆. Κυριακίδη) 

Παρευρέθησαν ο κ. Σ. Ψωµάς, ο νοµικός κ. Ν. Ταβουλάρης και τα µέλη κ. ∆. Βαρλάµης 
(Fluitecnik), ∆. ∆ηµητρίου (Sungate), Ν. Μαρκοµιχάλης (Solar Frontier), ∆. Τιτόπουλος 
(Yingli) και Χ. Φίλανδρος (Refusol). 
 
 
1. Θέµατα ηµερήσιας διάταξης 
 
Α.  Άµεσα – Επείγοντα θέµατα 

 
∆εν τέθηκαν 

  

Β. Πρόοδος εκκρεµούντων θεµάτων  
 

1ο Θέµα: Ενηµέρωση για τη πορεία της ενέργειας mas-afora και προτάσεις για 
πρόσθετες ενέργειες– εισήγηση Σ. Καπέλλος,  παρόντος  Α. Κωστόπουλου 
(Foresight) 
 

Γ.      Νέα θέµατα 
 
1ο Θέµα: Επικύρωση πρόσληψης διευθυντή γραφείου ΣΕΦ – εισήγηση Σ. 
Καπέλλος 
 
2ο Θέµα: Νέες αιτήσεις εγγραφής στο ΣΕΦ – εισήγηση Χ. Χρηστίδης 
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 2.  Ενηµέρωση για πρόσφατα γεγονότα. 
  

Ο κ. Ζαχαρίου ενηµέρωσε για την συνάντηση που είχε την Παρασκευή 30.11.2012 µε 
τον βουλευτή κ. Κυριάκο Μητσοτάκη. Η συνάντηση έγινε µε πρωτοβουλία του κ. 
Μητσοτάκη, και συζητήθηκαν τα προβλήµατα της αγοράς φωτοβολταϊκών, οι σχέσεις 
µε το ΥΠΕΚΑ και τα αποτελέσµατα της µελέτης του ΑΠΘ.  
Μετά από σχετική συζήτηση, το ∆Σ οµόφωνα αποφάσισε να ζητήσει συνάντηση µε 
τον Υπουργό Ανάπτυξης κ. Χατζηδάκη και τον κ. Μανιάτη, υπεύθυνο ενεργειακών 
θεµάτων του ΠΑΣΟΚ. 
 
Το ∆Σ ενέκρινε budget 2.000€ για παροχή νοµικής υποστήριξης υπέρ τυχόν 
προσφυγών στη δικαιοσύνη, σε σχέση µε την 4µηνη προθεσµία  υλοποίησης έργων µε 
κλειδωµένη ταρίφα, που επέβαλε η νέα νοµοθεσία. 
 
Το ∆Σ οµόφωνα αποφάσισε, στις 20.12.2012 και ώρα 18:00-22:00, στο Ξενοδοχείο 
Hilton, να διοργανώσει εκδήλωση για τα µέλη στην οποία θα γίνει και σύντοµη 
παρουσίαση των µελετών και δράσεων του Συνδέσµου. 
 

3.  Ενηµέρωση της σηµαντικότερης εισερχόµενης και εξερχόµενης αλληλογραφίας. 
 

-  Τα εισερχόµενα έγγραφα και e-mail του ΣΕΦ είναι: 
 

1. Αρ.Πρ.695/31.10.2012 Επιστολή / πρόσκληση σε συνέδριο του ΤΕΕ µε θέµα 
«Περιβάλλον και Ανάπτυξη, 12-14.12.2012», αποφασίσθηκε να παρευρεθεί ο πρόεδρος 
κος Ζαχαρίου. 
2. Αρ.Πρ.696/15.11.2012 Αίτηση εγγραφής στο Σύνδεσµο, ως τακτικό µέλος, της 
εταιρίας «ΑΒΒ ΑΕ». 
3. Αρ.Πρ.697/22.11.2012 Eπιστολή από τη Schott µε θέµα «Επιστροφή τµήµατος 
ετήσιας συνδροµής λόγω αποχώρησης της εταιρίας», απαντήθηκε και παραπέµφθηκε στο 
άρθρο 8 (τελευταία παράγραφο) του καταστατικού του Συνδέσµου. 
4.  Αρ.Πρ.698/27.11.2012 Κοινοποίηση επιστολής της εταιρίας ESS hellas προς τον 
Υφυπουργό ΠΕΚΑ µε θέµα «Προς απάντηση δήλωσης σας στο EUROFORES».  
5. Αρ.Πρ. 699/30.11.2012 Αίτηση εγγραφής στο Σύνδεσµο, ως τακτικό µέλος,  της 
εταιρίας «Concept Τεχνική ΑΕ». 
6. Αρ.Πρ. 700/30.11.2012 Αίτηση εγγραφής στο Σύνδεσµο, ως τακτικό µέλος, της 
εταιρίας «EUROPA profil ΑΒΕ». 
7. Αρ.Πρ. 701/03.12.2012  Αίτηση εγγραφής στο Σύνδεσµο, ως τακτικό µέλος, της  
εταιρίας «Sputnik Engineering Int. –υποκ. Ελλάδος». 
 
- Τα εξερχόµενα έγγραφα και e-mail του ΣΕΦ είναι: 
 
1. Αρ. Πρ. 532/16.11.2012 Επιστολή στον Υπουργό Ανάπτυξης κ. Χατζηδάκη  µε 
θέµα «́ Ενταξη φωτοβολταϊκών στις πρόνοιες του νέου επενδυτικού νόµου». 
2. Αρ.Πρ.533/22.11.2012 Επιστολή στη ΡΑΕ  µε θέµα «Προτάσεις του ΣΕΦ για την 
αναδιοργάνωση της εγχώριας χονδρεµπορικής αγοράς ηλεκτρικής ενέργειας στο πλαίσιο 
ολοκλήρωσης της ενιαίας Ευρωπαϊκής Ενεργειακής Αγοράς». 
3. Αρ.Πρ.534/27.11.2012 Επιστολή στον Πρόεδρο του Νοµικού Συµβουλίου του 
κράτους κ. Γεωργακόπουλο µε θέµα «∆υνατότητα εγκατάστασης φωτοβολταϊκών σε 
αναδασωτέες εκτάσεις». 
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4. Ενηµέρωση από τον Ταµία της ταµιακής κατάστασης του ΣΕΦ / συνδροµές µελών 
  διαγραφή µελών για οφειλή συνδροµής. 

 
α. Το ταµείο του ΣΕΦ (στην Alpha Bank) σήµερα 03.12.2012 είναι 68.735,86 
€,  στην Πειραιώς 90.000 € σε προθεσµιακό λογαριασµό και 6.580 € ανοιχτά 
και στην Εθνική 90.000€ σε προθεσµιακό λογαριασµό και 6.260 € ανοιχτά. 
΄Ητοι, σύνολο ταµείου ΣΕΦ: 261.575,86 €. 
β. Οι οφειλές του ΣΕΦ προς τρίτους, που εγκρίνονται οµόφωνα από το ∆Σ  
είναι: 0 € 
γ. Οι οφειλές του ΣΕΦ προς το συµβαλλόµενο  προσωπικό είναι: 0 €  . 
δ. Εισπράξεις από το προηγούµενο ∆.Σ.29.10.12: 3.625,00 €(2 νέα τακτικά 
µέλη και 1 νέο αρωγό µέλος) 
ε. Οι ληξιπρόθεσµες οφειλές των τακτικών και αρωγών µελών είναι: 0€.  
στ. Άλλα έσοδα του ΣΕΦ 0 € 

 
 
5. Έναρξη συζήτησης επί των θεµάτων της ηµερήσιας διάταξης 

 
Α.  Άµεσα – Επείγοντα θέµατα 

 
∆εν τέθηκαν 

  

Β. Πρόοδος εκκρεµούντων θεµάτων  
 
1ο Θέµα: Ενηµέρωση για τη πορεία της ενέργειας mas-afora και προτάσεις για 
πρόσθετες ενέργειες– εισήγηση Σ. Καπέλλος,  παρόντος  Α. Κωστόπουλου 
(Foresight) 
 
Εισήγηση: Ήδη το «ΜΑΣ ΑΦΟΡΑ» τρέχει 1 µήνα. Η εικόνα είναι ότι δεν υπάρχει 
µεγάλη ανταπόκριση από τα µέλη του ΣΕΦ. Θα γίνει ενηµέρωση για τις µέχρι τώρα 
ενέργειες και θα πρέπει να συµφωνηθούν περαιτέρω ενέργειες. 

Μετά την παρουσίαση των µέχρι τώρα αποτελεσµάτων από τον κ. Κωστόπουλο, 
έγινε συζήτηση για το πώς και τι θα µπορούσε να γίνει προκειµένου να υπάρξει 
βελτίωση των αποτελεσµάτων. Επιγραµµατικά αναφέρεται ότι η επισκεψιµότητα  
του site του ΜΑΣ ΑΦΟΡΑ έχει πάει καλά µε 10.000 επισκέψεις, η σελίδα του 
facebook µέτρια µε 1600 και η αποστολή επιστολών, που ήταν ο βασικότερος 
στόχος και έπρεπε να υπάρχει και υποστήριξη από ΟΛΑ τα µέλη, υπολείπεται των 
προσδοκιών µας µε µόνο 1200 επιστολές. Το ∆Σ αποφάσισε οµόφωνα, 
1. Ο κ.Ψωµάς να κάνει επαφές µε περιβαλλοντικές οργανώσεις προκειµένου να 

υποστηρίξουν την ενέργεια του «µας-αφορά», 
2. ο κ. Ορεινός σε συνεργασία µε το µέλος του ∆Σ κ. Χρηστίδη να κάνει 

συναντήσεις / τηλέφωνα µε τις εταιρείες-µέλη του συνδέσµου προκειµένου να 
κινητοποιηθούν περισσότερο τα µέλη µας. Στόχος είναι να µαζευτούν 3000 
υπογραφές για την αποστολή του γράµµατος στον πρωθυπουργό 

3.  η εταιρία Foresight να επικοινωνήσει µε τις εταιρείες της λίστας του ΚΑΠΕ για 
να τις κινητοποιήσει και να ενηµερώσει τους κ.κ. Χρηστίδη και Ορεινό να 
µιλήσουν και αυτοί µε τις εταιρείες αυτές. 
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4. Επιπλέον η Foresight θα διερευνήσει οικονοµικά την ανάπτυξη βίντεο µε 
αναγνωρίσιµο άτοµο της δηµοσιότητας το οποίο µε κάποιο τρόπο να υποστηρίζει 
δηµόσια την προσπάθεια.  
Η πορεία του «µας-αφορά» θα πρέπει να παρακολουθείται και να γίνονται 
διορθωτικές κινήσεις για το καλύτερο δυνατό αποτέλεσµα. 

Γ.      Νέα θέµατα 
 
1ο Θέµα: Επικύρωση πρόσληψης διευθυντή γραφείου ΣΕΦ – εισήγηση Σ. 
Καπέλλος 

 
Εισήγηση: Με την οµόφωνη απόφαση του ∆Σ της 8ης Oκτωβρίου 2012 (Πρακτικά 
∆Σ Νο.96/8-10-2012) ανατέθηκε η εξεύρεση του ατόµου που θα καλύψει τη θέση 
του διευθυντή του γραφείου ΣΕΦ στην εταιρεία People for Business (PfB). 
•  Στο ∆Σ της 29ης Οκτωβρίου  2012 (Πρακτικά ∆Σ Νο.97/29-10-2012) υπήρξε 
ενηµέρωση από τον κ. Καπέλλο ότι έχει γίνει η πρώτη επιλογή από την PfB 
τεσσάρων υποψηφίων. Επιπλέον προσκαλέστηκε όποιο µέλος του ∆Σ επιθυµεί να 
παρευρεθεί στα γραφεία της PfB την 15η Νοεµβρίου 2012 για την τελική επιλογή 
του ατόµου που θα προσληφθεί. 
•  Στις τελικές συνεντεύξεις που έγιναν στα γραφεία της PfB την 15η Νοεµβρίου 
2012 και παρευρέθησαν από το ∆Σ οι Π. Σαρρής, Χ. Χρηστίδης και ο Σ. Καπέλλος, 
επελέγη οµόφωνα ο κ. Θεόδωρος Ορεινός, ηλεκτρολόγος µηχανικός, µε σηµαντική 
εµπειρία στη διοίκηση γραφείου εµπορικής πολυεθνικής εταιρείας εφαρµογών 
συστηµάτων παρακολούθησης, στη διαχείριση πελατών και λογαριασµών, 
σηµαντικές επικοινωνιακές δεξιότητες και όρεξη για να συνεργαστεί µε το ΣΕΦ. 
• Ο κ. Ορεινός έχει ενηµερωθεί από την PfB για την επιλογή του και για τις ετήσιες 
αποδοχές του και έχει αποδεχτεί. Οι ετήσιες µικτές αποδοχές του (µε σχέση 
εξαρτηµένης εργασίας), όπως προτάθηκαν από την οµάδα επιλογής του ∆Σ (το ∆Σ 
είχε προϋπολογίσει µικτό µισθό 3500 το µήναΧ14=49.000 ευρώ το µέγιστο), είναι 
40.000,00 € και 5.000,00 € bonus βάσει στοχοθέτησης  
• Ηµεροµηνία  πρόσληψης (πρόταση) η 1η ∆εκεµβρίου 2012. 
 
Οµόφωνα το ∆Σ επικύρωσε τη πρόσληψη του κ. Ορεινού µε τις παραπάνω αποδοχές 
και µε ηµεροµηνία πρόσληψης την 4η ∆εκεµβρίου 2012. Επίσης, οµόφωνα το ∆Σ 
αποφάσισε την αγορά σχετικού εξοπλισµού γραφείου (Laptop &  software  µε 
κόστος έως και 700 € και αγορά καρέκλας γραφείου). Η στοχοθέτηση για το 
µπόνους θα γίνει εντός της νέας χρονιάς (π.χ. Ιανουάριο 2013) 

 
2ο Θέµα: Νέες αιτήσεις εγγραφής στο ΣΕΦ – εισήγηση Χ. Χρηστίδης 
 
Ο κ. Χρηστίδης έκανε εισήγηση για τα νέα µέλη που έχουν αιτηθεί  να εγγραφούν 
στον ΣΕΦ. 
 
Τα µέλη τα οποία πήραν θετική γνωµοδότηση οµόφωνα από το ∆Σ είναι οι εταιρίες:  

1. ΑΒΒ ΑΕ, τακτικό µέλος 
2. Concept Τεχνική ΑΕ, τακτικό µέλος 
3. EUROPA Profil ΑΒΕ, τακτικό  µέλος 
4. SPUTNIK Engineering Int., τακτικό µέλος 
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Οι παραπάνω αιτήσεις προωθούνται δια µέσου ηλεκτρονικού ταχυδροµείου µαζί µε 
το παρόν πρακτικό στη ΓΣ, σε όλα τα µέλη της Αστικής Εταιρίας, προς ενηµέρωσή 
τους. 

 
 

6. Προσδιορισµός τόπου και χρόνου της επόµενης συνεδρίασης του ∆.Σ. 
 
Η επόµενη τακτική συνεδρίαση του ∆.Σ., θα πραγµατοποιηθεί τη ∆ευτέρα 20 ∆εκεµβρίου  
2012 και ώρα 15:00 στο Ξενοδοχείο Hilton, πριν τη διοργάνωση σχετικής εκδήλωσης για 
τα µέλη.   
 
 
 
Μη υπάρχοντος άλλου θέµατος λύεται η συνεδρίαση αφού υπογραφεί το παρόν Πρακτικό. 

 
 

ΑΘΗΝΑ,  03.12.2012 
 

Ο Πρόεδρος  Ζαχαρίου Αλέξανδρος  
 
Ο Αντιπρόεδρος    Σαρρής Παναγιώτης  
 
Ο Γραµµατέας   Καπέλλος Σωτήρης   
 
Ο Ταµίας    Χρηστίδης Χάρης   
 
Ο Αναπληρωτής Γραµµατέας Σακκάς Θανάσης   

(µε εξουσιοδότηση στο κ. Κυριακίδη) 
 
Ο Αναπληρωτής Ταµίας  Ανεµοδουράς Γιώργος  

        
Μέλος     Κυριακίδης ∆ηµήτρης 


